
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 24 september 2023, Nr 170 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Kent Tibbelin, Ingrid Ekstrand, Magnus Haeger,  
 Britt-Marie Frölén och Anette Maretics 
  
Frånvarande:  Håkan Lindh och Stefan Giertz  
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Robin får förnyat uppdrag att kontakta hyresvärden om lokalens 
protokoll  hyreshöjning från årsskiftet.  
 
§ 3 Kommande Spelprogram för oktober och november är klara. December kommer om  
program någon vecka. 
 
 Det var 36 personer som deltog på årsmötet. Där beslutades att de gröna 

korten kostar numera 500:- och gäller för 12 speltillfällen och betalar man 
kontant är det 50:-/speltillfälle. Vi fick i uppdrag att ta fram en 
hedersmedlem.  

 
 På utbildning var det 7 personer vid första tillfället, men då saknades två 

personer.  
 
 Håkans tävling blev lyckat med 32 personer. 
 
 Till 20-årsfesten är det 20 par anmälda just nu.  
 
 På ärtsoppebridgen den 11 november är Peter Svensson tävlingsledare och 

Magnus Haeger blir ansvarig, troligen tillsammans med Stefan Giertz. 
Anette ordnar med inbjudan. Lewis gör ärtsoppan. 

 
 Till simultantävlingarna i vår behöver vi anmäla att vi är intresserade av 

detta till Bridgeförbundet. Anette får i uppdrag att be Thomas Ekblom göra 
det för januari till juni 2024 gällande onsdagskvällar.  

 
 Styrelsen beslutade att 4-mannaserien för mindre rutinerade ska spela om 

bronspoäng från höstseriens start 2023. Styrelsen diskuterade också om att 
spela om silverpoäng på 4-mannaserien för mer rutinerade. Styrelsen 
beslutade att vi inte gör det i höst men att vi funderar på att starta med det i 
januari 2024.    

 
 Det blir en silvertävling i december. Jag får i uppdrag att prata med 

Thomas Ekblom om att anmäla detta till Bridgeförbudet samt att prata med 
Christer Cedergren, då vi måste ha en tävlingsledare med silverstatus. 

  
§ 4 Övrigt Robin ordnar ett bankkort på Handelsbanken som de som handlar fika kan 

göra inköp på.  
 
 Vid storstädningen av lokalen uppmärksammade Ingrid att bord och stolar 

behöver lagas. Hon får i uppdrag att fråga ett par personer om de kan fixa 
detta (skruva i nya skruvar där det fattas på stolar och bord, möbeltassar  

 m m). 
 
 



 
 
  
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil.  
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 5 november 2023 klockan 16.00. 
   
 
 
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist   Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


